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ORO –R.0002.20.2024 

PROTOKÓŁ NR VII/2024 

Z SESJI RADY POWIATU ZŁOTOWSKIEGO 

ODBYTEJ W DNIU 05 WRZEŚNIA 2024 ROKU 

 
 
Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 1606, a zakończyły się o godz. 1706. 
Posiedzenie odbyło się w auli im. Adama Krysińskiego Starostwa Powiatowego w Złotowie przy 
al. Piasta 32. 
Obrady otworzyła i prowadziła Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Złotowskiego Agnieszka 
Jęsiek – Barabasz, która powitała znajdujących się w auli radnych oraz zaproszonych gości.  
Wiceprzewodnicząca Rady A. Jęsiek - Barabasz poinformowała, że obrady są transmitowane  
i nagrywane oraz o konieczności stosowania się do przepisów o ochronie danych osobowych. 
Następnie Wiceprzewodnicząca Rady A. Jęsiek – Barabasz z przyczyn technicznych 
przeprowadziła sprawdzenie obecności imienne poprzez wyczytanie wszystkich radnych: 

• Antoniewicz Aleksander – obecny, 

• Balcerzyk Renata – obecna, 

• Banaś Dorota – nieobecna – nieobecność usprawiedliwiona, 

• Brewka Julian – obecny, 

• Chmielewski Stanisław – obecny, 

• Falba Michał – obecny, 

• Godlewski Karol – nieobecny – nieobecność usprawiedliwiona, 

• Goławski Ryszard – obecny, 

• Grochowski Kazimierz – nieobecny – nieobecność usprawiedliwiona, 

• Grzybek Bartłomiej – obecny, 

• Guhs Tomasz – nieobecny – nieobecność usprawiedliwiona, 

• Harbuzińska – Turek Joanna – nieobecna – nieobecność usprawiedliwiona, 

• Jęsiek – Barabasz Agnieszka – obecna, 

• Kisiel Andrzej – obecny, 

• Podmokły Jerzy – nieobecny – nieobecność usprawiedliwiona, 

• Przybyszewska – Pączek Sandra – nieobecna – nieobecność usprawiedliwiona, 

• Szopiński Piotr – nieobecny – nieobecność usprawiedliwiona, 

• Sztych Daniel – nieobecny – nieobecność usprawiedliwiona, 

• Wruk Patryk – obecny.  
 

Lista obecności radnych na sesji oraz osób zaproszonych została dołączona do protokołu. 
Sesja została zwołana w trybie nadzwyczajnym na wniosek Zarządu Powiatu, zarządzenie wraz 
z materiałami radni otrzymali. 
Wiceprzewodnicząca Rady A. Jęsiek - Barabasz poinformowała, że Zarząd Powiatu przedłożył 
autopoprawki do procedowanych w dniu dzisiejszym projektów uchwał tj.: w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Złotowskiego na lata 2024  ̶  2032 oraz zmiany 
budżetu Powiatu Złotowskiego na 2024 rok. 
Radni nie zgłosili innych wniosków do zmiany lub uzupełnienia porządku obrad. 
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Porządek obrad sesji obejmował, następujące punkty: 
1/ Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
2/ Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji (zgodnie z art. 13 ust. 1b ustawy o samorządzie 

powiatowym przeprowadzono głosowanie imienne). 
3/ Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Złotowskiego na lata 2024  ̶  2032 (zgodnie z art. 13 ust. 1b ustawy o samorządzie 
powiatowym przeprowadzono głosowanie imienne). 

4/ Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Złotowskiego na 2024 rok (zgodnie  
z art. 13 ust. 1b ustawy o samorządzie powiatowym przeprowadzono głosowanie imienne).   

5/ Odpowiedzi na interpelacje i zapytanie radnych. 
6/ Interpelacje i zapytania radnych. 
7/ Wnioski i oświadczenia. 
8/ Zamknięcie sesji. 
 

Pkt 2/ Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
Protokół z dnia 5 sierpnia został sporządzony w terminie określonym w Statucie Powiatu                
i wyłożony radnym do wglądu w Biurze Rady. We wskazanym terminie nie zgłoszono uwag. 
Następnie Wiceprzewodnicząca Rady A. Jęsiek – Barabasz z przyczyn technicznych 
przeprowadziła głosowanie imienne poprzez wyczytanie obecnych radnych: 

• Antoniewicz Aleksander – głos za, 

• Balcerzyk Renata – głos za, 

• Brewka Julian – głos za, 

• Chmielewski Stanisław – wstrzymał się od głosu, 

• Falba Michał –  głos za, 

• Goławski Ryszard – głos za, 

• Grzybek Bartłomiej – głos za, 

• Jęsiek – Barabasz Agnieszka – głos za, 

• Kisiel Andrzej – głos za, 

• Wruk Patryk – głos za.  
 

W głosowaniu protokół z dnia 05.08.2024r. został przyjęty, 9 głosami za, przy 1 wstrzymującym 
się (St. Chmielewski). 
 
Pkt 3/Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Złotowskiego na lata 2024-2032.   
Wiceprzewodnicząca Rady A. Jęsiek - Barabasz poinformowała, że projekt uchwały był 
przedmiotem obrad komisji Finansów, Gospodarki i Samorządu, która pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały wraz z przedłożoną autopoprawką. 
 
Natalia Domek – Skarbnik Powiatu przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Złotowskiego na lata 2024-2032 oraz w sprawie 
zmiany budżetu Powiatu Złotowskiego na 2024 rok wraz ze zgłoszonymi autopoprawkami. 
Dodała, że zmiany obejmują w szczególności: 
− w załączniku nr 1  (WPF) nastąpiło uzgodnienie kwot dochodów i wydatków roku 2024              

z proponowanymi zmianami budżetu Powiatu Złotowskiego na 2024 rok, 
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− w załączniku nr 2 (Wykaz przedsięwzięć do WPF) dodano przedsięwzięcie „Cyberbezpieczny 
samorząd” zadanie realizowane w latach 2024- 2026, z czego w 2025 roku nastąpi wydat-
kowanie środków.  

 
W punkcie w sprawie zmiany budżetu Powiatu Złotowskiego na 2024 rok wraz z przedłożoną 
autopoprawką Skarbnik Powiatu poinformowała, że zmiany dotyczą głównie: 
− zmniejszenia wydatków majątkowych o kwotę 353.000,00 zł poprzez przeniesienie środków                            

w wysokości 200.000,00 zł z zadania Przebudowa drogi powiatowej 1032P Zakrzewo – 
Wersk na realizację zadania Dokumentacja techniczna dla zadania pn. Wymiana źródeł cie-
pła i poprawa efektywności energetycznej ZSE w Złotowie oraz 152.000,00 na zadanie Prze-
budowa drogi powiatowej 1022P w zakresie budowy dwukierunkowej drogi dla rowerów 
Złotów – Stawnica,  

− zwiększenie dochodów: 

• o kwotę 106.000,00 zł w dziale „Bezpieczeństwo publiczne” z tytułu wprowadzenia za-
dania na zakup quada z wyposażeniem i osprzętem dla Komendy Powiatowej Państwo-
wej Straży Pożarnej  Złotowie, 

• o kwotę 50.000,00 zł w dziale „Transport i łączność” z przeznaczeniem na zakup soli do 
Powiatowego Zarządu Dróg w Złotowie,  

• o kwotę 122.063,40 zł w dziale „Pomoc społeczna” środki przeznaczone na realizacje rzą-
dowego programu „Dofinansowanie wynagrodzeń pracowników jednostek organizacyj-
nych pomocy społecznej w postaci dodatku motywacyjnego na lata 2024 – 2027” zgod-
nie z pismem Wojewody Wielkopolskiego,   

• decyzji Zarządu Powiatu o przyznaniu dofinansowania konkursów realizowanych przez 
Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Złotowie oraz Powiatową Porad-
nię Psychologiczno-Pedagogiczną w Złotowie, 

•    zmian w planach finansowych dotyczące przesunięć pomiędzy podziałkami klasyfikacji  
budżetowej na wnioski dyrektorów jednostek organizacyjnych, Skarbnika Powiatu i pism 
Wojewody Wielkopolskiego. 

 
Głos zabrał radny St. Chmielewski, który poinformował, że przed sesją odbyło się posiedzenie 
komisji Finansów, Gospodarki i Samorządu, która większością głosów pozytywnie zaopiniowała 
obydwa projekty uchwał. Zwrócił się jednocześnie z zapytaniem do Pani Skarbnik jak wygląda 
wykorzystanie budżetu w tym roku ? 
Skarbnik Powiatu Natalia Domek odpowiedziała, że po wstępnej analizie: 
- rozmawiała z Panem Starostą, że od dnia dzisiejszego ograniczone zostaną jakiekolwiek 
wydatki w Starostwie, 
- są braki w wysokości około 1 mln złotych w niepublicznych szkołach, 
- trzeba zająć się emisją obligacji ponieważ może okazać się, że będzie problem by do końca 
roku spiąć ten budżet.    
 
Następnie głos zabrał radny Ryszard Goławski, który zwrócił się z zapytaniem do Starosty 
Złotowskiego odnośnie wysokiego kosztu dokumentacji technicznej dla zadania pn. „Wymiana 
źródeł ciepła i poprawa efektywności energetycznej Zespołu Szkół Ekonomicznych w Złotowie”. 
Zapytał również na czym ta dokumentacja i inwestycja ma polegać oraz poinformował, że 
dokumentacja dotycząca modernizacji CKZiU w Złotowie przy ul. 8 – go Marca w dwóch 
etapach była tańsza. Zapytał również o inwestycję Zakrzewo – Wersk – czy jest już ta inwestycja 
zakończona i rozliczona ? 
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Starosta Złotowski Patryk Wruk odpowiedział, że ta kwota 200.000,00 zł zawiera jeszcze inne 
składniki i, że bliżej omówi tą kwestię Pani dyrektor Agnieszka Głyżewska – Klofik, która ten 
temat zgłębiła również podczas obrad komisji finansów. Co do przesunięcia środków to już 
wcześniej były przypadki ze względu na zabezpieczenia wyższych kwot w tej inwestycji, one 
były zabezpieczone w poprzednim roku, są zdecydowane wyższe więc Starosta Złotowski nie 
widzi problemu by przesunąć tą kwotę.    
 
Dyrektor Wydziału Oświaty A. Głyżewska – Klofik poinformowała, że w ramach Krajowego 
Planu Odbudowy pojawiły się konkursy na termomodernizację szkół i przedszkoli, i w związku 
z tym ma zostać przygotowana dokumentacja techniczna dla zadania pn. Wymiana źródeł 
ciepła i poprawa efektywności energetycznej ZSE w Złotowie. Na chwilę obecną wiadomo, że 
oprócz dokumentacji projektowej będzie potrzebna ekspertyza ornitologiczna oraz ekspertyzy 
związane z ochroną środowiska – więc dokumentacja projektowa to nie jest jedyny koszt, który 
będzie trzeba ponieść przygotowując tą dokumentację. Zabezpieczenie kwoty 200.000,00 zł to 
nie jest tylko i wyłącznie koszt przygotowania projektu, to również koszt kilku audytów 
energetycznych, które muszą się zakończyć przygotowaniem audytu zbiorczego o nazwie „ex-
ante”.    
 
Z braku dalszych uwag i zgłoszeń do dyskusji Wiceprzewodnicząca Rady A. Jęsiek – Barabasz                                 
z przyczyn technicznych przeprowadziła głosowanie imienne poprzez wyczytanie obecnych 
radnych: 

• Antoniewicz Aleksander – głos za, 

• Balcerzyk Renata – głos za, 

• Brewka Julian – głos za, 

• Chmielewski Stanisław – głos za, 

• Falba Michał –  głos za, 

• Goławski Ryszard – wstrzymał się od głosu, 

• Grzybek Bartłomiej – głos za, 

• Jęsiek – Barabasz Agnieszka – głos za, 

• Kisiel Andrzej – głos za, 

• Wruk Patryk – głos za.  
w którym radni, 9 głosami za, przy 1 wstrzymującym się (R. Goławski), podjęli uchwałę. 
Uchwała nr VII/37/2024 stanowi zał. nr 3 do niniejszego protokołu. 
 

Pkt 4/ Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Złotowskiego na 2024 rok. 
Wiceprzewodnicząca Rady A. Jęsiek - Barabasz poinformowała, że projekt uchwały był 
przedmiotem obrad komisji Finansów, Gospodarki i Samorządu, która pozytywnie go 
zaopiniowała wraz z przedłożoną autopoprawką. 
 
Z braku uwag i zgłoszeń do dyskusji Wiceprzewodnicząca Rady A. Jęsiek – Barabasz z przyczyn 
technicznych przeprowadziła głosowanie imienne poprzez wyczytanie obecnych radnych: 

• Antoniewicz Aleksander – głos za, 

• Balcerzyk Renata – głos za, 

• Brewka Julian – głos za, 

• Chmielewski Stanisław – wstrzymał się od głosu, 

• Falba Michał –  głos za, 

• Goławski Ryszard – wstrzymał się od głosu, 
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• Grzybek Bartłomiej – głos za, 

• Jęsiek – Barabasz Agnieszka – głos za, 

• Kisiel Andrzej – wstrzymał się od głosu, 

• Wruk Patryk – głos za.  
w którym radni, 7 głosami za, przy 3 wstrzymujących się (St. Chmielewski, A. Kisiel                                
i  R. Goławski), podjęli uchwałę. 
Uchwała nr VII/38/2024 stanowi zał. nr 4 do niniejszego protokołu. 
 
Pkt 5/ Odpowiedzi na interpelacje i zapytanie radnych. 
Wiceprzewodnicząca Rady A. Jęsiek - Barabasz poinformowała, że radny Julian Brewka 
otrzymał odpowiedzi na złożone interpelacje oraz, że radny Andrzej Kisiel otrzymał odpowiedź 
na złożone zapytanie. 
  
Następnie głos zabrał radny Julian Brewka, który poinformował, że: 
- złożył już kilka interpelacji w obecnej kadencji rady, dotyczących w większości dróg oraz 
ścieżek i nie otrzymał na nie żadnej pozytywnej odpowiedzi, 
- w poprzedniej kadencji rady udało się dużo zrobić, natomiast w obecnej nic nie słychać                  
o nowych naborach wniosków oraz o nowych inwestycjach, 
- po wypowiedzi Pani Skarbnik na temat braku środków rozumie obecną sytuację oraz 
otrzymane odpowiedzi na interpelacje, 
- złożył również zapytanie w trybie informacji publicznej. W związku z tym, że odpowiedź na 
zapytanie była w jego ocenie niekompletna poinformował, że w dniu dzisiejszym złożył kolejne 
zapytanie w trybie informacji publicznej. Gdy otrzyma odpowiedź to zabierze w tym temacie 
głos na kolejnej sesji Rady Powiatu Złotowskiego. 
 
Pkt 6/ Interpelacje i zapytania radnych. 
Jako pierwszy głos zabrał radny Ryszard Goławski, który zwrócił się z pytaniami do Pana 
Starosty Patryka Wruka: 
- na pierwszej sesji Rady Powiatu Złotowskiego obecny był Wojewoda Maciejewski Jarosław, 
który obiecał, że zajmie się inwestycją – dokończeniem drogi od granicy powiatu, od 
miejscowości Rudna w kierunku Kujania, do skrzyżowania z drogą wojewódzką. Czy Zarząd 
podjął te działania by tę inwestycję zakończyć w ramach naboru Rządowego Funduszu Rozwoju 
Dróg ? Pozostał tam odcinek około półtora kilometra by tę inwestycję zakończyć, 
- zostało zorganizowane spotkanie radnych na wniosek Pana Starosty w temacie 
funkcjonowania szpitala i Oddziału Wewnętrznego – czy ten temat jest społecznie uspokojony 
ponieważ wpływają do radnego niepokojące informacje ?    
- czy obietnica wyborcza obecnie rządzących zostanie zrealizowana tj. uruchomienie 
wyremontowanego Oddziału Ginekologiczno – Położniczego. Czy Zarząd czyni starania by ten 
oddział funkcjonował ? Ta odpowiedź społeczeństwu się należy, 
- czy prawdą jest, że stanowisko ma stracić dyrektor ds. ekonomicznych Szpitala Powiatowego 
im. Alfreda Sokołowskiego w Złotowie ? 
O odpowiedzi na zadane pytania radny Goławski poprosił od razu lub najpóźniej na kolejnej 
sesji.    
 
Następnie głos zabrał radny Andrzej Kisiel, który poinformował, że zaniepokoiła go wymiana 
listów pomiędzy radnymi i dyrektorem szpitala, czyli Panem radnym Antoniewiczem, Panią 
radną Harbuzińską oraz dyrektorem szpitala. Dodał, iż sądzi, że poruszone tam zostały bardzo 
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ważne i niepokojące treści. W jego ocenie ta korespondencja nie rozwiała wątpliwości a wręcz 
je spotęgowała. Radny Andrzej Kisiel apeluje do Starosty Złotowskiego oraz do 
Przewodniczącego Rady Powiatu Złotowskiego by na najbliższej sesji Rady Powiatu 
Złotowskiego lub na posiedzeniu Komisji Oświaty, Zdrowia i Polityki Społecznej zająć się tym 
tematem, przedyskutować w gronie radnych oraz rozwiać te niepokojące doniesienia. 
Podkreślił, że bardzo ważne jest by nie było żadnych wątpliwości i nieporozumień w tak ważnej 
kwestii jak funkcjonowanie szpitala, jest to niezwykle istotne społecznie zagadnienie. 
 
Kolejno głos zabrał radny Michał Falba, który poinformował, że skierował w dniu 16 lipca br. 
pismo a raczej wniosek dotyczący drogi do miejscowości Ługi, do Pana Starosty, do Pana 
Jaskólskiego oraz do Komisji do rozpatrywania spraw z zakresu zarządzania ruchem na drogach 
powiatowych i gminnych i chciałby zapytać czy coś zostało w tym temacie zrobione a dokładnie 
z oznakowaniem tej nowej drogi ? 
Dodał, że mieszkańcy chcieliby ograniczenie tonażowe by TIR-y nie jeździły przez tą wioskę, 
oraz postawienie znaków „niebezpieczny zakręt” czy też „ograniczenie prędkości”. 
 
Głos zabrał Starosta Złotowski Patryk Wruk, który odpowiedział na zapytania radnych: 
- jako pierwszemu odpowiedział radnemu Michałowi Falbie, poinformował, że pismo zostało 
skierowane do Powiatowego Zarządu Dróg w Złotowie. Droga została wyremontowana                      
i problemem jest, że samochody jeżdżą zbyt szybko. Na chwilę obecną brak gotowego 
rozwiązania, jednakże Zarząd Powiatu pochyli się nad tym tematem. Oficjalne pismo skieruje 
za pośrednictwem Starosty Złotowskiego, Pan dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg                           
w Złotowie,  
- w temacie pilnych remontów zwrócił się do radnego Juliana Brewki. Poinformował, że 
powinien zostać przygotowany plan pilnych remontów w konsultacji z innymi samorządami            
i gminami. Dodał, że Zarząd Powiatu zmierza do tego, by kwalifikować drogi według 
priorytetów, 
- co do wniosków, aktualnie złożony jest jeden wniosek do Urzędu Wojewódzkiego na odcinek 
drogi Czajcze – Buntowo, Zarząd oczekuje na decyzję Pani Wojewody w tej sprawie. Jest wola 
współpracy z Gminą Złotów oraz z Gminą Krajenka w kwestii partycypacji środków. Ponadto 
dodał, że dużo inwestycji zostało zrealizowanych, niektóre trzeba dokończyć. Ścieżkę do 
Stawnicy trzeba pokryć asfaltem, środki na realizację trzeba przesunąć i to zadanie zrealizować, 
- odnośnie Pana Wojewody Maciejewskiego przyznał, że faktycznie zapewnił o dokończeniu 
drogi do Rudnej. Co do działań Zarządu, tak jak postępował poprzedni Zarząd, zostanie złożony 
wniosek by skorzystać z funduszu leśnego w tym zakresie, 
- odnośnie likwidacji stanowiska dyrektora ds. ekonomicznych w szpitalu, Starosta nie posiada 
wiedzy na ten temat. Brak obecności dyrektora na sesji z uwagi na charakter sesji – tryb 
nadzwyczajny, 
- Starosta Złotowski potwierdził, że odbyło się spotkanie w którym wzięli udział prawie wszyscy 
obecni na sesji radni. Spotkanie to spowodowane było pewnymi niedomówieniami na sesji 
Rady Miejskiej oraz pytaniami pojawiającymi się w opinii publicznej. P. Wruk dodał, że był 
mniejszym optymistą niż pozostali radni co do słów dyrektora i dlatego dyrektor uczestniczył                                
w kolejnych posiedzeniach Zarządu Powiatu przedstawiając obecną sytuację szpitala. Zarząd 
Powiatu zawnioskuje o aktualną sytuację szpitala,   
- odnośnie Oddziału Ginekologiczno – Położniczego poinformował, że odbyły się cztery 
konkursy na stanowisko Ordynatora Oddziału – niestety nie zgłosił się nikt. Remont jest już 
prawie ukończony, oddział jest przygotowywany jednakże kadra nie została zabezpieczona. 
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W opinii Pana Starosty to opinia Narodowego Funduszu Zdrowia wskaże kierunki dalszego 
działania. Na chwilę obecną zawieszenie oddziału trwa do końca miesiąca września br. 
Poinformował również, że w dniu 10 października odbędzie się w Czarnkowie spotkanie 
dyrektorów szpitali. 
 
Następnie głos zabrał radny Ryszard Goławski, który zwrócił się do Starosty Złotowskiego, że 
warto dokończyć inwestycję przy współpracy z Lasami Państwowymi oraz by wykorzystać 
szansę i pobojować o dotację z Lasów Państwowych. 
Ponadto w kwestii szpitala zwrócił się do Starosty Złotowskiego, że jeśli nie uda się przywrócić 
Oddziału Ginekologiczno – Położniczego, to by uruchomić chociaż Oddział Ginekologiczny np. 
jako Pododdział Chirurgii (koncepcja byłego dyrektora Artura Bobruka). 
 
Radny Michał Falba opuścił obrady o godz. 1640. 
 
Radny Julian Brewka przyznał, że cieszy się, że Starosta swoimi słowami przyznaje, że punkt 
widzenia zależy od punktu siedzenia oraz dodał, że wspólnymi siłami trzeba podjąć próbę         
uruchomienia Oddziału Ginekologiczno – Położniczego. 
 
Starosta Złotowski poinformował, że zaczerpnie opinię czy jakakolwiek koncepcja dyrektora 
Artura Bobruka o zachowaniu Oddziału Ginekologicznego istniała, ponieważ wiadomo 
Staroście tylko o obecnej koncepcji obecnego dyrektora Sławomira Janasa tzw. ginekologii 
„jednego dnia”. 
 
Następnie głos zabrał radny Stanisław Chmielewski, który stwierdził, że informacja na temat 
Oddziału Ginekologiczno – Położniczego należy się również mieszkańcom. Dodał, że jesteśmy 
organem założycielskim i to zobowiązuje do dbania o szpital. Ponadto apeluje by radni na 
bieżąco byli informowani o sytuacji szpitala oraz o niewywoływanie dyskusji bez możliwości 
przygotowania się do spotkania przez Pana dyrektora Sławomira Janasa. 
 
Radny Julian Brewka dodał, że trzeba zadbać o złotowski szpital oraz o klimat w szpitalu by 
lekarze chcieli tu pracować. 
 
Radny Ryszard Goławski poinformował, że radni sygnalizują treść pytań by dyrektor Sławomir 
Janas mógł się przygotować do odpowiedzi. Ponadto dodał, że posiada wiedzę jakie koncepcje 
w kwestii szpitala miał były dyrektor Artur Bobruk. 
 
Starosta Złotowski odpowiedział radnym, że Zarząd zwróci się do dyrektora szpitala                            
o koncepcję oraz o plany strategiczne, ponadto poinformuje dyrektora o pytaniach lecz 
osobiście wolałby by pytania złożone zostały na piśmie. Ponadto poinformował, że przychyla 
się do propozycji by zaprosić dyrekcję szpitala na kolejną sesję Rady Powiatu Złotowskiego. 
 
Radny Julian Brewka zapytał Starostę o złożony wniosek na drogę Czajcze – Buntowo, czy może 
uzyskać więcej informacji tj. z jakiego to jest programu, jakie terminy, jakie kwoty ? 
 
Starosta Złotowski odpowiedział, że jest to kwota 7.500.000,00 zł, odcinek Czajcze – Buntowo, 
od drogi wojewódzkiej (190) do skrzyżowania, wnioski były składane do 26 – go, termin 
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realizacji na przyszły rok, jest to kontynuacja programu dla samorządów w Wielkopolsce przy 
Wojewodzie. 
 

Pkt 7/Wnioski i oświadczenia. 
Radni nie zgłosili wniosków i oświadczeń. 
 
Pkt 8/ Zamknięcie sesji. 
Z braku dalszych zgłoszeń do dyskusji i wyczerpaniem porządku obrad Wiceprzewodnicząca 
Rady Agnieszka Jęsiek - Barabasz zamknęła obrady VII sesji o godz. 1706. 
 
Sporządził/a: 
J. Batko 

 
        Wiceprzewodnicząca Rady 
                /-/ Agnieszka Jęsiek - Barabasz 


